
 

Valtuutettu Lasse Valtosen ym. valtuustoaloite Pro Sinervo -yhdistyksen toiminnan 
turvaamisesta 
   
318/00.07.01/2020 
 
Kaupunginvaltuusto 13.03.2017 § 26 
 

Valtuutettu Lasse Valtonen luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan 
20 valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän: 

 
"Kaupunki osti Sinervon talon takaisin Sinervo-yhdistykseltä. Syitä, jotka 
johtivat tähän, en nyt käy tässä läpi. 

 
Pro Sinervo -yhdistys on järjestänyt paikallisesti monia eri toimintoja 
lapsille ja nuorille sekä myös aikuisille Velkuan ja Livonsaaren alueella. 
Nämä ovat olleet hyviä ja tarpeellisia toimintoja. Toiminnat ovat 
perustuneet paikalliseen vapaehtoisuuteen ilman, että kaupungin on 
tarvinnut osallistua näiden järjestämiseen. 

 
Esitän että kaupunki selvittäisi millä nämä toiminnat voidaan jatkossa 
turvata tällä alueella niin, että Pro Sinervo -yhdistyksellä olisi nimetty 
toimitila näiden asioiden järjestämiseksi. 

 
Tai voidaanko Sinervon talo remontoida tähän tarkoitukseen jollakin 
yhteistyösopimuksella? 

 
Nämä toiminnot ovat myös kaupungin kannalta tarpeellisia esim. 
paikallisesti lasten ja nuorten hyvinvoinnin näkökulmasta." 

 
Kaupunginvaltuusto  Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi. 
 
 
Kaupunginhallitus 20.03.2017 § 102 
 
Kaupunginjohtaja  Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen sivistysvirastolle 

ja tilalaitokselle yhteistyössä valmisteltavaksi ja mahdollisia 
toimenpiteitä varten. 

 
Kaupunginhallitus  Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin. 
 
Tekninen lautakunta 29.04.2020 § 41 
 

Kiinteistöpäällikkö Pekka Alm ja viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina 
Rinne-Kylänpää 24.4.2020: 

  
Kaupunginvaltuusto myönsi Sinervon kunnostamiseen 85 000 euron mää-
rärahan 16.10.2017 § 92. Määrärahalla rakennus kunnostettiin toiminta-
kuntoiseksi vuoden 2017 aikana. 

 
Saaristolautakunta vuokrasi Sinervon talon tilalaitokselta 1.3.2018 alkaen 
(saaristolautakunta 24.4.2018  § 12 ). Rakennus luovutettiin lähinnä Vel-
kuan ja Livonsaaren asukkaiden yhdistys-, kulttuuri- ja harrastustoiminta-
käyttöön, mutta myös muilla naantalilaisilla yhdistyksillä on oikeus käyttää 
tilaa. Rakennuksen tiloja käyttävät lukuisat yhdistykset kuten Pro Sinervo, 
Velkuan Saaristolaisyhdistys, Velkuan Martat ja Velkuan Kalastajaseura. 

 



Valtuutettu Lasse Valtosen aloitteen mukaisesta Pro Sinervon toiminnan 
turvaamisesta on huolehdittu edellä esitetyillä toimenpiteillä.  

 
Tekninen johtaja  Tekninen lautakunta merkitsee Pro Sinervon -yhdistyksen toi-

minnan turvaamisesta selostusosan mukaisen selvityksen tie-
dokseen ja saattaa sen kaupunginhallituksen ja edelleen kau-
punginvaltuuston tietoon. 

 
Tekninen lautakunta  Teknisen johtajan ehdotus hyväksyttiin.  
 
 
Kaupunginhallitus 12.04.2021 § 164     
      
 

Sivistysvirasto on osallistunut valtuustoaloitteen valmisteluun yhteistyössä 
tilalaitoksen ja saaristoasioiden vastuuviranhaltijoitten kanssa. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle:  
 
- Kaupunginvaltuusto merkitsee valtuutettu Lasse Valtosen 
aloitteeseen annetun selvityksen tiedokseen.  
 
- Valtuutettu Lasse Valtosen ym. aloite merkitään loppuun 
käsitellyksi. 

  
Päätös Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin. 
   
 
Kaupunginvaltuusto 26.04.2021 § 39       
613/00.01.02.03/2021        
 
 
Esittelijä Kaupunginhallitus    

 
Päätösehdotus - Kaupunginvaltuusto merkitsee teknisen lautakunnan 

valtuutettu Lasse Valtosen aloitteeseen antaman selvityksen 
tiedokseen.  
 
- Valtuutettu Lasse Valtosen ym. aloite merkitään loppuun 
käsitellyksi. 

  
Kaupunginvaltuusto Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin. 
  


